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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SV. KUZAM 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:024-05/22-01/8 
URBROJ:2170-1-09-10-22-16 
Rijeka,24.08.2022. 
 
 
 

ZAPISNIK 
SA 42 SJEDNICE VMO SV. KUZAM 

 
42. sjednica VMO Sv. Kuzam održana je 24.08.2022. s početkom u 16,00 sati u 

prostorijama MO Sv. Kuzam, Sv. Kuzam 19. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Lorenzo Tommasi, predsjednik VMO 

 Ivana Sluga, zamjenik predsjednika VMO 

 Šerifa Šepić, članica VMO 

 Gordana Grdinić, član VMO 

 Milan Dragičević, član VMO 
Ostali nazočni  

  

Sjednici nisu bili nazočni: 
  

 
Usvajanje zapisnika sa 41 sjednice VMO Sv. Kuzam: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 

DNEVNI RED 
 

 
1. Informacija o dostavljenim pošiljkama od gospodina Danijela Margana prema   

Vijeću MO Sv. Kuzam 
2. Komunalna problematika 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 

 
AD 1 
Predsjednik podsjeća da su članovi Vijeća Mjesnog odbora Sv. Kuzam već dobili informaciju 
da se je gosp. Danijel Margan obraćao početkom kolovoza Vijeću putem poslanih poruka 
tajnici, međutim sada je Vijeće upoznato s novim porukama u kojima se zatražio da se 
podignu 3 pošiljke koje je uputio MO Sv. Kuzam, od koje su dvije preporuke i jedno 
vrijednosno pismo u kojem šalje novac za kupnju svijeća za poginule branitelje sa Sv. Kuzma. 
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam jednoglasno se složilo da se dva preporučena pisma podignu, a vrijednosno 
pismo da se vrati pošiljatelju.  
Obrazloženje: 
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Vijeće Mjesnog odbora Sv. Kuzam nije predvidio kroz svoje programske aktivnosti u 2022. 
godini obilježavanje Dana pobjede i domovinske zahvalnosti, te Dana hrvatskih branitelja, 
međutim po dobivenom poruci gospodina Margana da je poslao novac za svijeće, članovi 
Vijeća su prijedlog o obilježavanju podržali i prihvatili, te su osobno financirali svijeće koje su 
dana 04.08.2022. zapalili na centralni križ na Sv. Kuzmu i na spomenik branitelju Ivici Šepiću. 
Prema traženom postavljen je i članak na web stranice.  
Međutim članovi Vijeća smatraju da nisu u mogućnosti primiti financijska sredstva za konkretni 
slučaj jer ne postoji pravna svrha niti je utemeljeno da se podiže gotovina koja se ne može 
opravdati, te su postupili kako je gore naznačeno. 
 
Vijeće Mjesnog odbora Sv. Kuzam u svom radu postupa u skladu s usvojenim programom 
rada MO Sv. Kuzam za 2022. koji  je odobren od strane Povjerenstva za ocjenu programa kao 
i prema usvojenom Financijskim planom MO Sv. Kuzam za 2022. godinu. 
 
U tijeku su pripreme za obilježavanje usvojene programske aktivnosti pod nazivom Kuzminja 
2022. u kojem su prema navedenom programu između ostalih planiranih događanja 
predviđena financijska sredstva i za polaganje vijenca, te paljenje svijeća za sve pokojne 
Kuzmare. Isto tako zapaliti će se svijeća za sve pokojne Hrvatske branitelje na centralnom 
križu Mjesnog groblja Sv. Kuzam. 
 
Nakon što se podignu dvije preporuke koje je gosp. Margan poslao, članovi Vijeća odlučili su 
da se informacija o sadržaju preporuka dobije na sljedećoj sjednici Vijeća. 
 
 
AD2 
Predsjednik informira članove Vijeća o sljedećem: 
- Hep-u i T-comu dostavljen je mail u kojem je navedeno da i nakon intervencije i zamolbe 
Vijeća od 07.10.2021. Vijeće je mišljenja da izvršeni radovi nisu konačno rješenje jer stup ne 
može biti pričvršćen sajlom na dio suhog stabla. 
Kako i dalje Vijeće smatra da je to bilo privremeno rješenje zatraženo je da se isto riješi 
stručno, kako ne bi nastale štete na susjednim objektima i vozilima koje se nalaze na 
parkiralištu iza Hrvatskog doma Sv. Kuzam. 
Zaključak  
Vijeće Mjesnog odbora Sv. Kuzam primilo na znanje. 
 
Vijeće Mjesnog odbora Sv. Kuzam donijelo je sljedeći  
Zaključak  
- Odjelu gradske uprave za komunalni sustav dostaviti će se prijava da se uz trafostanicu 
preko puta kbr. 17 ukloni odbačeni glomazni otpad, kako bi se spriječila daljnja devastacija i 
stvaranje divljeg deponija. Istom odjelu će biti prijavljeno da na sportskom igralištu ima puno 
stakla i razbijenih boca dok na parkiralištu iz Hrvatskog doma Sv. Kuzam treba pomesti 
nakupine lišća. 
- Odjelu gradske uprave za komunalni sustav dostaviti će se prijava u svezi potrebe 
uklanjanja nepoželjne vegetacije na prostoru uz pučku šternu na Sv. Kuzmu. 
- Direkciji za komunalno redarstvo dostaviti će se prijava da je uočeno parkirano vozilo bez 
registarskih oznaka na javnoj površini na Sv. Kuzmu uz kbr.4 nasuprot pučke šterne. 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 18,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
                  Jasna Rendulić 

            Predsjednik VMO "Sv. Kuzam":  
                        Lorenzo Tommasi  

 


